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interpelacja / zapytanie 
do Prezydenta Miasta Kędzierzyli-Koźle 

l. Proszę o kserokopię faktur dotyczących poniesionych przez gminę 

Kędzierzyn-Koźle wydatków, związanych z realizowaną inwestycją gminną: t Rz C 
Kędzierzyńsko-Kozielskie Centrum Aktywności, to jest budowę zespołu ~~ 
basenów w obrębie osiedla Azoty. ~~~ 

2. Proszę o rozważenie i poinformowanie o rozstrzygnięciu w przedmiocie 
następującej koncepcji: 

• podzamcze niebawem zawali się, 
• nie ma inwestora, który wyremontuje i zarządzałby podzamczem, 
• podzamcze to ogromna powierzchnia, 
• wszystkie podmioty prawne, a w szczególności publiczne i biznesowe mają 

obowiązek przechowywania dokumentów archiwalnych przez wiele lat, a te 
zajmują im znaczne powierzchnie w ich siedzibach, co stanowi kłopot, 

• podzamcze mogłoby służyć jako jedno wielkie archiwum dla 
wzmiankowanych podmiotów, pod warunkiem, że każdy z nich 'N)'kupi Gr 
cegiełkę na remont podzamcza, a następnie będzie . wynajmował 

zadeklarowaną powierzchnię, 

• po zgromadzeniu środków gmina Kędzierzyn-Koźle będzie inwestorem 
remontu podzamcza jako archiwum dla zainteresowanych podmiotów. 

3. Proszę o remont chodnika pomiędzy ulicami TUWima-Szkolna w obrębie ~ D 
osiedla Blachownia. 

4. Dlaczego nie został wykonany azyl dla pieszych oraz przejście dla nich przez 10 
ulice Tuwima, na wysokości poczty w obrębie osiedla Blachownia? Kiedy 
zadanie zostanie wykonane? 

5. Jakie są powody, dla kt~rych gmi?a Kędzie:zyn-~oźle ~ie :na programu Se.P Cw) 
gospodarczego? To, że me ma takIego obOWIązku Jest mI WIadomym, ale \)G
dlaczego nie chce się wzmiankowanego programu opracować i przedłożyć 
Radzie Miasta do jego przyjęcia? 


